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Justerat 2007-01-18 
 
 
................................                        ................................... 
Iris Johnsson                           Bo Werner 
 
Ordförande:                           Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                            Bo Werner (SPF) 
                                               Sven Larsson (PRO) 
                                               Nils Thulén(PRO) 
                                               Mats Dahlbom(SPF) 
                                               Gun Hjorter(PRO) 
                                               Lennart Söder(SPF) 
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                                               Karl Nordlander (PRO) 
                                          
Jan Nordgren och Lilian Nenzén har anmält förhinder. 
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Val av ordförande och vice ordförande för 2007  

Till ordförande återvaldes Iris Johnsson och till vice 
ordförande återvaldes Bo Werner. 
Nya ledamöter presenterades och hälsades välkomna. 

 
3. Dagordningen godkändes 
 
4. Val av justerare. Till justerare utsågs Iris Johnsson och Bo 

Werner  
 
5. Besök av Anica Hjulström, 1:e sekreterare på Avd. för 

äldre och funktionshindrade. 
Anica informerade om att en ny upphandling av kvälls- och 
nattpatrull i hemtjänsten ska göras. Det uppdrag som Aleris 
fick i september kommer att upphöra så snart nytt avtal 
skrivs. Aleris har haft svårt att klara uppdraget utifrån de 
kostnadsökningar som skett och förvaltningen har då 
förslagit att det görs en ny upphandling. Nämnden fattar 
beslut den 23 januari. 
Bo Werner, Mats Dahlbom och Sven Larsson utses att vara 
med och granska förfrågningsunderlag och bud. 

 
6. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 06 12 07 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

7. Anmälan av inkomna protokoll. 
     Bo Werner redogjorde kort för innehållet 

• Lokala handikapprådet 06 12 06 nr. 8 
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Utifrån den lagda budgeten frågor om vad som händer 
med tekniska avdelningen när delar flyttas centralt, 
tex tillgänglighetsfrågor, Spånga C mm. 
 

• Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR 06 11 20 nr 6. 
Där diskuterades bland annat om de ej verkställda 
beslut som ligger och KPR anser att det är 
”beklämmande”. 
Rapporten ”Enligt vetenskap och beprövad 
erfarenhet” från Äldrecentrum togs upp. Rapporten 
beställs till samtliga ledamöter i SPR.   

 
8. Rapporter och skrivelser 

• Balanslistan, se bilaga 1.  
Önskemål om att bjuda in äldreborgarrådet Eva 
Samuelsson till SPR under våren. 
Ett gemensamt möte med LPR ska planeras in. 

          Micasa bjuds in för att diskutera ”Sinnenas Trädgård”  
          Träff med nämndens gruppledare. 
            

• Tillsynsärendet från Länsstyrelsen och Socialstyrelsen 
gällande Lingonet. Det beslöts att kontakt ska tas med 
Gunnel Dahlin för gemensam genomgång. Mats 
Dahlbom, Sven Larsson och Bo Werner åtog sig 
uppdraget. 

• Rapporten från Svenskt Näringsliv ”Orimliga 
skillnader i äldreomsorgen” tas upp på nästa möte. 

• När det gäller verksamhetsplan/budget för 2007 vill 
rådet analysera om stadsdelen uppfyller stadens krav. 
Frågor kommer att sammanställas inför mötet med 
gruppledarna.   

• Som deltagare i Tillgänglighetsgruppen utsågs Bo 
Werner, Sven Larsson, Karl Nordlander och Nils 
Thulén. Övriga ledamöter uppmuntras att vända sig 
till gruppen i tillgänglighetsfrågor. Likaså beslöts att 
utöka samarbetet med lokala handikapprådet. 

                  
9. Information från stadsdelsnämndens sammanträde och    
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övrig information från förvaltningen, snabbreferatet från 
den 14/12 gicks igenom. 
 

10. Övriga frågor 
Nästa sammanträde blir torsdag den 15 februari kl 09.00. 
Tider för resten av året bestäms vid nästa möte.   
 

11. Mötet avslutas  
 
 
Bilagor.  

1. Balanslista 
 
 
För  anteckningarna svarade: 
Birgitta Carlander 


